
Rada školy pri Základnej škole S. Chalupku v Prievidzi, 

Ul. Sama Chalupku č. 313/14, 971 01  Prievidza, 

 

Zápisnica  č. 2/2022 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku Prievidza 

 

 

Termín konania:   utorok 14. júna 2022 od 16:30 do 18:00 

Miesto konania zasadania:  ZŠ S. Chalupku v Prievidzi 

 

 

Prítomní: PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD., Mgr. Katarína Pekáriková, Ivica Čertíková   

Bc. Ramón Kerata, Juraj Mamojka, Helena Dadíková, Ing. Ľuboš Jelačič, Ing. Peter Paulík  

Neprítomní – ospravedlnení: Ing. Eva Fontániová, Mgr. Gabriela Magdolenová, Ing. Natália 

Svítková, 

Prizvaný, prítomný: riaditeľ  Mgr. Juraj Pasovský                                                                     

 

Program:    

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Výsledky prijímacích pohovorov v šk. roku 2021/22 

3. Informácie zo života školy 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

K bodu č. 1  

Rokovanie zasadnutia Rady školy pri ZŠ S. Chalupku Prievidza (ďalej len „RŠ“) otvorila  

a viedla PaedDr. Ivana Pandurović, PhD. predsedníčka RŠ. Na úvod privítala prítomných 

členov RŠ a riaditeľa školy. Ospravedlnila neprítomných členov. Konštatovala, že RŠ je 

rokovania a uznášania schopná. Predložila program rokovania RŠ, ktorý bol súčasťou 

pozvánky. Program rokovania RŠ bol 8 členmi schválený. 

 

 

 

 



K bodu č. 2  

Predsedníčka informovala členov RŠ o zápise a prijímacích skúškach. Zápisu sa zúčastnilo 

celkovo 85 detí, do prvého ročníka nastúpi v šk. roku 2022/2023 v školskej zrelosti 74 detí  a 

pre 11 detí zákonní zástupcovia žiadali odklad povinnej školskej dochádzky. V školskom roku 

2022/2023 budeme otvárať 3 triedy prvého ročníka. 

K prijímacím skúškam pristúpilo 51 žiakov z 9. ročníka, z toho v prvom kole 

prijímacích pohovorov bolo prijatých 48 žiakov, 3 žiaci postupujú do druhého kola 

21.06.2022. Predsedníčka informovala členov RŠ o ktoré študijné/učebné odbory mali žiaci 

záujem. Dvaja žiaci 5. ročníka si podali prihlášku na 8. ročné gymnázium v Prievidzi, boli 

úspešní a prijatí. 

Zároveň informovala členov RŠ o výsledkoch testovania NÚCEM T9. Výsledky nás 

neuspokojili, našim cieľom bude aj naďalej zvyšovať kvalitu v povinných predmetoch SJL 

a MAT, a tým zodpovedne pripravovať žiakov na ďalšie pripravované testovania. 

 

K bodu č. 3 

Predsedníčka Rady školy PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD. odovzdala slovo prizvanému  

riaditeľovi školy Mgr. Jurajovi Pasovskému, aby členov RŠ informoval o projektoch  

a novinkách v škole. Zároveň členov RŠ informoval o uskutočnených udalostiach 

i plánovaných aktivitách ZŠ v najbližších mesiacoch. Riaditeľ ZŠ informoval o: 

- novom dodávateľovi elektrických energií, 

- racionalizácii v jedálni (personálnych tabuľkách, výdaji stravovania), 

- personálnom stave učiteľského zboru (znížené úväzky, novoprijatí učitelia), 

- personálnom stave nepedagogických zamestnancov (odchod do dôchodku školníka – 

zaučenie nového kolegu), 

- koncoročnej klasifikačnej porade, ktorá je naplánovaná na 22.6.2022,  

- súťažiach do ktorých sme sa zapojili: Maľované Slovensko - Lídl, Čerstvé hlavičky – 

Kaufland,  

- vedomostných súťažiach: Hviezdoslavov Kubín,  

- exkurziách, ktoré sú bez obmedzení a sú učiteľmi na prvom a druhom stupni 

realizované, 

- olympiádach, ktoré sme úspešne absolvovali: Englishstar, Fyzikálna olympiáda,  

IQ olympiáda a iné. 

 

 



K bodu č. 4 

Do diskusie sa zapojili viacerí členovia RŠ. Pani Dadíkovú zaujímalo, aké sú dôsledky  

po náročnej dobe pandémii (Covid-19), konkrétne pri klasifikácii – zhoršenie známok, 

správanie žiakov. Pani Ivica Čertíková vníma vedenie školskej jedálne za mimoriadne 

náročné - zložitá situácia nastáva v organizácii školskej kuchyni, kde hlavné kuchárky sú už 

v dôchodkovom veku a žiaľ, nemá ich kto nahradiť. O povolanie za aktuálnych podmienok, 

nemajú vyučené kuchárky záujem. Pán R. Kerata sa zaujímal o vzdelávacie poukazy pre šport 

z MŠVVaŠ SR, zároveň poďakoval p. riaditeľovi za vyhovenie pri požiadavke  

o zabezpečenie basketbalových košov v priestoroch školy počas trénovania detí.  

 

 

K bodu č. 5 

 

Uznesenie  

z druhého zasadnutia Rady školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

zo dňa 14. júna 2022 

 

 

Uznesenie č. 3/2022 

I. Rada školy konštatuje, že: 

a) je rokovania a uznášania schopná, nakoľko sa na jej rokovaní zúčastnilo 8 členov z 11 

riadnych členov 

II.  Rada školy berie na vedomie: 

a) Výsledky prijímacích pohovorov na šk. rok 2022/23 

b) Informácie riaditeľa školy 

c) Diskusné príspevky  

 

Hlasovanie: za:  8 / zdržal sa:  0 / proti: 0 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 4/2022 

 Rada školy žiada zriaďovateľa: 

1. Zabezpečiť priestor pri školskom dvore do jedálne, nakoľko v objekte 

prebiehajú stavebné práce a v čase neprítomnosti pracovníkov je priestor 

neoplotený, nezabezpečený a dostupný aj pre našich žiakov, ktorí tam radi 

trávia voľný čas.  

Hlasovanie: za: 8 / zdržal sa: 0 / proti: 0 

Uznesenie č. 5/2022 

 Rada školy žiada zriaďovateľa: 

1. Zabezpečiť – presunúť nevyužívané stojany na bicykle z TEZASU do priestoru 

areálu školy pre žiakov, zamestnancov školy.  

Hlasovanie: za: 8 / zdržal sa: 0 / proti: 0 

 

Uznesenie č. 6/2022 

Rada školy informuje: 

a) Najbližšie rokovanie sa uskutoční začiatkom šk. roka 2022/2023 v priestoroch ZŠ 

S. Chalupku v Prievidzi.  

 

Záver 

Predsedníčka RŠ ukončila zasadnutie RŠ a poďakovala prítomným členom RŠ za účasť. 

 

 

 

 

 

V Prievidzi, 17. júna 2022     

 
   

Zápisnicu zapísala: PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD.  

 

 

  
 

      ........................................................ 

         predsedníčka RŠ           


